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Hei Evy 

Da var vi t i l b a k e  i g j e n .  
Jeg har h a t t  saken oppe i f j o r  også , Nygaard har vært å s e t t  også,men da 
l i t t  høyere oppe med garasjen,  da det s t o  et g j e r d e  her.  
F i k k  t i l l a t e l s e  t i l  å bep lan te  på kommunen s i n  eiendom, og muren s k u l l e  få 
s t å  da det gagnet både dere og meg, mtp den t r a f i k k e r t e  gangst ien som er 
her.  

Jeg s p o r t e  da om hagestuen, de så i k k e  problemer med denne h e l l e r .  

Nå ønsker j e g  s k r i f t l i g e  t i n g  f r a  dere, og kommer t i l  å legge  i n n  søknader 
om det som må t i l .  

Grensene som her er b r u k t ,  er f r a  1977, det s i e r  naboene også, f o r  fø r  var 
det en k a n t s t e i n  mur langs  h e l e  veien,  å enormt s t o r e  grantrær som skygget 
f o r  grensen. . 
Grensen som s tå r  har bygger av huset f å t t  l o v  å holde,  å m u n t l i g  
t i l l a t e l s e  har han f å t t .  
Før i t i d e n  var det l i t t  mer s l i k ,  d e t t e  er også grunnen f o r  at j e g  pdd 
f å r  l o v  å bep lan te  på deres eiendom l e n g r e  oppe på tomten, det har vært 
stående s l i k  i a l l e  å r .  

Når det har s t å t t  s l i k  s iden  1977, så anser j e g  det som at det er ok. 
Jeg k j ø p t e  i 2009, det lå h e l l e r  i k k e  noe s k r i v  om d e t t e  t i l  meg, a l t  
d e t t e  vet dere f r a  i f j o r .  

Jeg mener det bør b l i  b ruk t  hevd i denne saken, da det har s t å t t  s l i k  så 
lenge. 
E l l e r ,  at j e g  ber dere gi d ispensasjon f o r  grensene, e l l e r  k j ø p  av det som 
s tå r  u ten fo r  min grense. 

Hører f r a  deg� 
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